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Kjære medlem av Mørvika Utbyggingslag FLI. 

Dere er tidligere orientert om at Halden kommune fikk problemer med sitt trasevalg fra 
Svalerødkilen til Håkevika, grunnet behov for undersøkelser av mulige oldtidsfunn ved 
fylkeskonservatoren og marin historisk museum. 

Endelig svar fra fylkeskonservatoren foreligger ikke, men vi er orientert om at de har gjort 
funn av en steinalderboplass i traseen. Kommunen får eventuelt millioner i kostnader ved å 
løse dette. 
Det vurderes derfor å benytte den ilandføringstrase som vår grunneier Roger Johansen fikk 
godkjent i forbindelse med at han regulerte hele sin eiendom for flere år siden. Kommunen vil 
nå vurdere om det er en bedre løsning. 

Ilandføringen kommer da lengre sør i Svalerødkilen og går over til en pumpestasjon nær 
Lierplassen. Denne blir hovedpumpestasjon for oss og Håkevika, som må pumpe fra 
Håkevika til Lierplassen. 

PS Dette er ikke godkjente planer, men aktørene arbeider med bedre alternativer enn det 
opprinnelig planlagte. Vårt entreprenørfirma Leif Grimsrud A/S er optimistiske, og har tro på 
en snarlig løsning.  

Vi vil holde dere løpende orientert om prosjektets fremdrift. 

Det vil ikke bli noen innbetaling før byggegodkjennelse foreligger. 

Styret benytter anledningen til å ønske alle sammen en god jul og et godt nytt år! 
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